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BRMG/KSiLP-V/0012/3/15 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR  5-3/2015 
z  pierwszego  posiedzenia 

Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  19 lutego 2015  r.  w  sali nr 007  

Nowego  Ratusza  przy ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku. 
 
 
 

Posiedzenie Komisja  rozpoczęła o godz. 16:00 
 
Obecność: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło  5 (pięciu ), czyli było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Lista  pozostałych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.   
 
Radna Anna Wirska – przewodnicząca Komisji powitała wszystkich obecnych i 
przedstawiła porządek obrad - załącznik nr 3 do niniejszego protokołu proponując  
rozszerzenie porządku obrad.  
Nowy punkt  1  -  w którym  zaopiniujemy  34 projekty uchwał, druki   od nr 131 do nr 164 
dot. zmian w statutach dzielnic. 
 Nowy punkt 2  – opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt – druk nr 127.  
Planowane  punkty 1-8 analogicznie  stały by się punktami 3-10  porządku.  
Czy  są jakieś  uwagi do zaproponowanego porządku. 
 

Uwag do porządku nie zgłoszono, a tak zaproponowany porządek przyjęto jednogłośnie, 4 
głosami za.   
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Opiniowanie  34 projektów  uchwał   zmieniających Statuty Dzielnic: 
1) Aniołki, 
2) Brętowo, 
3) Brzeźno, 
4) Chełm, 
5) Jasień, 
6) Kokoszki, 
7) Krakowiec-Górki Zachodnie, 
8) Letnica, 
9) Matarnia, 
10) Młyniska, 
11) Nowy Port, 
12) Oliwa, 
13) Olszynka, 
14) Orunia - Św. Wojciech - Lipce, 
15) Osowa, 
16) Piecki – Migowo, 
17) Przeróbka, 
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18) Przymorze Małe, 
19) Przymorze Wielkie, 
20) Rudniki, 
21) Siedlce, 
22) Stogi, 
23) Strzyża,  
24) Suchanino, 
25) Śródmieście, 
26) Ujeścisko-Łostowice, 
27) VII Dwór, 
28) Wrzeszcz Dolny, 
29) Wrzeszcz Górny, 
30) Wyspa Sobieszewska, 
31) Wzgórze Mickiewicza, 
32) Zaspa Młyniec, 
33) Zaspa Rozstaje, 
34) Żabianka – Wejhera – Jelitkowo – Tysiąclecia, 

Druki od nr  131   do nr 164  

 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2015 roku – druk 
nr 127. 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniająca  uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040  - druk nr 122 
 
4. Opiniowanie projektu uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2015 rok  -  druk nr 121 
 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg publicznych, stref zamieszkania, stref ruchu i za przechowywanie tych 
pojazdów na koszt właścicieli – druk nr 86 

 
6. Informacja na temat członkostwa Miasta Gdańska w  krajowych i zagranicznych  

związkach i stowarzyszeniach – obowiązki i korzyści z tego wynikające. 
 
7. Przyjęcie  projektu uchwały  w sprawie: 

1) powołania przedstawiciela Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Gmin Rzeczypospolitej 
Polskiej Euroregion Bałtyk, 

2) powołania przedstawiciela Gminy Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Żuławy 
3) powołania delegata Miasta Gdańska do Zgromadzenia Ogólnego  Związku Miast 

Polskich, 
4) powołania delegata Miasta Gdańska do stowarzyszenia Związek Miast i Gmin 

Morskich  
 
8. Zapoznanie  się i omówienie  uchwały  Nr XI/33/14 Młodzieżowej Rady Miasta 

Gdańska z dnia 16 grudnia 2014 r.  w sprawie uchwalenia propozycji zmian w statucie 
Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska . 

 
9. Wytypowanie  przedstawiciela Rady Miasta Gdańska do udziału  w pracach Miejskiej 

Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. 
 

10. Sprawy bieżące, wolne  wnioski,  korespondencja.  
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PUNKT  1 
Opiniowanie 34 projektów uchwał zmieniających Statuty  Rad Dzielnic – druki od nr 
131 do nr 164. 
 
Alicja  Bielińska – Łoza – Dyrektor Wydziału Kadr i Organizacji 
Bardzo dziękuje za wprowadzenie tych projektów  uchwał do porządku  posiedzenia 
Komisji. 
Projekty  tych uchwał obejmują zmiany statutów   tylko w § 45 ust. 3. Dotychczasowy 
przepis w brzmieniu: członkom komisji  przysługuje  dieta zgodnie z  obowiązującymi 
przepisami,  zastępujemy nowym brzmieniem, a mianowicie: członkom  komisji  
przysługują diety w wysokości ustalonej uchwała Państwowej Komisji Wyborczej w 
wyborach do organów jednostek samorządu terytorialnego. Ta zmiana nawiązuje do  
obecnie obowiązującego przepisu i go doprecyzowuje.  
Wynika  to z tego, że Państwowa Komisja Wyborcza  odrębnymi uchwałami ustaliła  różne 
wysokości diet  dla członków obwodowych komisji wyborczych. Inna jest wysokość diet w 
wyborach Prezydenta  RP itd. a zupełnie  inna w wyborach samorządowych. Nie mamy 
możliwości  zastosowania  postanowień obecnego zapisu statutu, nie byłoby  natomiast 
problemu, gdyby te diety były w tej samej wysokości.  Ponadto PKW  w swoim wyjaśnieniu 
z 30 stycznia  br. już  po sesji Rady Miasta Gdańska poinformowała o niezmienionej 
wysokości diet w wyborach Prezydenta RP. Stąd konieczność doprecyzowania  zapisów, aby 
móc wypłacić członkom komisji  diety.  
Uprzejmie proszę  o pozytywne zaopiniowanie  tych zmian zawartych w drukach od nr 131- 
do nr 164. 
 

Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Czy są  pytania ze strony członków Komisji? Nie widzę. W związku z tym przechodzimy  do 
głosowania – opiniowania.  
 

1. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 131  
zmieniający Statut Dzielnicy Aniołki     

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/39-37/15  - opinia pozytywna.  
 

2. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 132  
zmieniający Statut Dzielnicy Brętowo     

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/40-38/15  - opinia pozytywna.  
 

3. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 133  
zmieniający Statut Dzielnicy Brzeźno     

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/41- 39/15  - opinia pozytywna.  
 

4. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 134  
zmieniający Statut Dzielnicy Chełm    

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
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Opinia  Nr 5-3/42-40/15  - opinia pozytywna.  
 
5. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 135  

zmieniający Statut Dzielnicy Jasień      
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/43-41/15  - opinia pozytywna.  
 
6. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 136  

zmieniający Statut Dzielnicy Kokoszki      
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/44-42/15  - opinia pozytywna.  
 
7. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 137  

zmieniający Statut Dzielnicy Krakowiec – Górki Zachodnie    
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/45-43/15  - opinia pozytywna.  
 

8. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 138   
zmieniający Statut Dzielnicy Letnica    

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/46-44/15  - opinia pozytywna.  
 

9. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 139  
zmieniający Statut Dzielnicy Matarnia     
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/47-45/15  - opinia pozytywna.  

 

10. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 140  
zmieniający Statut Dzielnicy Młyniska     

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/48-46/15  - opinia pozytywna.  
 

11. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 141  
zmieniający Statut Dzielnicy Nowy Port     

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/49-47/15  - opinia pozytywna.  
 

12. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 142 
zmieniający Statut Dzielnicy Oliwa      

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
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• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/50-4815  - opinia pozytywna.  
 
13. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 143  

zmieniający Statut Dzielnicy Olszynka     
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/51-49/15  - opinia pozytywna.  
 
14. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 144  

zmieniający Statut Dzielnicy Orunia – Św. Wojciech - Lipce    
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/52-50/15  - opinia pozytywna.  
 

15. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 145  
zmieniający Statut Dzielnicy   Osowa 

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/53-51/15  - opinia pozytywna.  
 

16. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 146 
zmieniający Statut Dzielnicy Piecki – Migowo      

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/54-52/15  - opinia pozytywna.  
 

17. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 147  
zmieniający Statut Dzielnicy Przeróbka    

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/55-53/15  - opinia pozytywna.  
 
18. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 148  

zmieniający Statut Dzielnicy Przymorze Małe      
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/56-54/15  - opinia pozytywna.  
 
19. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 149  

zmieniający Statut Dzielnicy Przymorze Wielkie       
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/57-55/15  - opinia pozytywna.  
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20. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 150 
zmieniający Statut Dzielnicy  Rudniki 

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/58-56/15  - opinia pozytywna.  
 

21. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 151   
zmieniający Statut Dzielnicy Siedlce  

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/59-57/15  - opinia pozytywna.  
 

22. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 152  
zmieniający Statut Dzielnicy Stogi     
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/60-58/15  - opinia pozytywna.  

 

23. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 153  
zmieniający Statut Dzielnicy  Strzyża 

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/61-59/15  - opinia pozytywna.  
 

24. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 154  
zmieniający Statut Dzielnicy Suchanino  

• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/62-60/15  - opinia pozytywna.  
 

25. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 155 
zmieniający Statut Dzielnicy Śródmieście     
Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/63-61/15  - opinia pozytywna.  

 
26. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 156 

zmieniający Statut Dzielnicy Ujeścisko – Łostowice      
Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/64-62/15  - opinia pozytywna.  

 
27. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 157   

zmieniający Statut Dzielnicy VII Dwór  
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/65-63/15  - opinia pozytywna.  
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28. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 158 

zmieniający Statut Dzielnicy  Wrzeszcz Dolny  
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/66-64/15  - opinia pozytywna.  
 
29. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 159   

zmieniający Statut Dzielnicy Wrzeszcz Górny 
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/67-65/15  - opinia pozytywna.  
 
30. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 160  

zmieniający Statut Dzielnicy Wyspa Sobieszewska      
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/68-66/15  - opinia pozytywna.  

 
31. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 161  

zmieniający Statut Dzielnicy  Wzgórze Mickiewicza  
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/69-67/15  - opinia pozytywna.  
 
32. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 162  

zmieniający Statut Dzielnicy  Zaspa Młyniec   
• Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest przeciw  - 0 głosów,   

Opinia  Nr 5-3/70-68/15  - opinia pozytywna.  
 
33. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 163 

zmieniający Statut Dzielnicy Zaspa Rozstaje    
Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/71-69/15  - opinia pozytywna.  

 
34. Wnoszę o pozytywną opinię dla  projektu uchwały zawartego w druku nr 164 

zmieniający Statut Dzielnicy Żabianka-Wejhera-Jelitkowo –Tysiąclecia  
Kto z Państwa  Radnych jest za -  4 głosów,  
Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
Kto jest przeciw  - 0 głosów,   
Opinia  Nr 5-3/72-70/15  - opinia pozytywna.  

 
Dziękuje za głosownie i przechodzimy  do kolejnego punktu  dzisiejszego porządku. 
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PUNKT  2 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2015 roku – 
druk nr 127. 

 
Sprawa: BRMG-S.0006.127.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje się przy  
protokole  z sesji  styczniowej   Rady Miasta  Gdańska.  

 
Dimitris T. Skuras  - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Podjecie uchwały jest obowiązkiem wynikającym z ustawy o ochronie zwierząt i Rada 
Miasta Gdańska  jest zobowiązana  co roku uchwalać tego typu  program. Ten program od 
poprzedniego różni się w dwóch zakresach. Po pierwsze - kwotami przekazanymi w § 20, 
jakie Gmina Miasta Gdańska przeznacza na realizację tego programu  oraz w  zakresie § 14, 
gdzie wskazujemy, że  koty będą dokarmiane tylko  w miejscach, gdzie są postawione 
domki, Domki rozstawiamy również w oparciu o ten program – są to wydatki Wydziału 
Środowiska. Również będziemy dokarmiać zwierzęta  do wyczerpania zapasów, a kwota,  
która jest  w projekcie tego programu  wystarcza na zakup ok. 16 ton karmy. To są 
zasadnicze  różnice. 
W § 20 wskazano trzy obszary  interwencji i  są to zadania związane z: 

• realizacją Programu  w schronisku  -2.597 tys. zł,  
• domki dla kotów  -  40 tys. zł ,  
• działania promocyjne i edukacyjne  -  5 tys. zł.    

W zakresie zadań, które realizuje schronisko  są takie działania jak prowadzenie rejestracji 
komputerowej i elektronicznej identyfikacji zwierząt na zasadzie dobrowolności. 
Obowiązkowo  z kolei  znakowane są wszystkie  zwierzęta przebywające w schronisku, 
zakup mikroprocesorów związanych z  tym procesem, sterylizacja wolnobytujących kotów i 
kotek, usługi weterynaryjne w zakresie opieki nad zwierzętami, które się odławia.   
Projekt ma pozytywną opinię powiatowego lekarza weterynarii, który  wniósł dwie uwagi. 
Jedna uwaga dotyczyła sposobu określenia miejsca, gdzie miasto będzie kierować 
odebrane przez  organizacje zajmujące się statutową opieką nad zwierzętami  zwierzęta 
domowe. W Programie zostało do dookreślone w ten sposób, że  będzie to jedno z 
gospodarstw, które widnieją w rejestrze gospodarstw Gminy Miasta Gdańska. Druga  uwaga  
dotyczyła  określenia bardziej szczegółowego  § 20  w zakresie wydatków  i to też zostało 
wykonane.  
Ponadto wystąpiliśmy o opinię  do organizacji, które  statutowo zajmują się zwierzętami . 
W sumie wystąpiliśmy do piętnastu  organizacji  i żadna  z nich nie odpowiedziała w  
terminie a jedna  z nich przysłała  swoje uwagi po terminie, w związku  tym nie zostały  
uwzględnione  w tym projekcie. Będą uwzględnione  w przyszłym projekcie.  
 

Anna Wirska -  przewodnicząca Komisji  
Do Komisji wpłynął e-mail w tej sprawie.  
  
Dimitris T. Skuras  - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Może ja wyjaśnię, bo znam jego treść.  
E-mail dotyczy braku uzgodnienia z Gdańska Radą Pożytku Publicznego. Ustawa o ochronie 
zwierząt nie wymienia Rady jako organu, który jest ustawowo zobowiązany ustawą o 
ochronie zwierząt, z którym Gmina ma konsultować Program.  Z kolei, owszem w ustawie o 
pożytku publicznym i wolontariacie jest napisane, że Gmina konsultuje  z Radą  akty prawa 
miejscowego związane  z działalnością pożytku publicznego, ale ten program nie będzie 
realizowany przy ich  udziale, w związku z tym nie było jakby takiej potrzeby. Jeżeli 
będzie realizowana – bo był  taki pomysł, ale niestety pomysł był spóźniony –żeby środki 
zaplanowane na  sterylizacje wydatkować w formie konkursów grantowych dla organizacji. 
Jeśli taki pomysł będzie w przyszłym roku, to  na pewno będzie musiał się znaleźć w  
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programie współpracy i wówczas siłą  rzeczy będzie konsultowany.  Odpowiedzi na ten e-
mail udzielimy  do  sesji. 
 

Anna Wirska -  przewodnicząca Komisji  
Czy ktoś z  Państwa  Radnych ma pytania? Nie widzę.   
Wnoszę o   pozytywną  opinię  dla projektu uchwały  zawartego w druku nr 127 w sprawie  
określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt w 2015 roku. 

• Kto z Państwa  Radnych jest za   -  5 głosów,  
• Kto się wstrzymał  - 0 głosów, 
• Kto jest  przeciw  - 0 głosów.  

Opinia  Nr 5-3/73-71/15  - Opinia pozytywna.  
 
 

PUNKT  3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040  - druk 
nr 122 

 
Sprawa: BRMG-S.0006.122.2014 - Oryginał projektu uchwały  stanowi załącznik do  
protokołu  z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia  26 lutego 2015 r.  
 

Pani Jolanta Ostaszewska  -  Dyrektor Wydziału  Budżetu Miasta i Podatków  
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 122 - zgodnie z 
uzasadnieniem do uchwały.   
 

Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję,  czy są pytania?  
 

Bogdan Oleszek – członek Komisji 
W zakresie  Komisji to są  tylko wydatki zawiązane  z bezpieczeństwem 
przeciwpowodziowym.    
 

Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji 
Jeśli nie ma więcej pytań  to przystępujemy do głosowania. 
 
Z uwagi na  brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 122, w 
zakresie działania Komisji. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji  
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego  RMG  - 4 głosami za , przy 1 głosie  wstrzymującym 
się i 0 głosach przeciwnych -  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały w 
zakresie działania Komisji , bez poprawek – zawarty w  druku nr  122  
- Opinia  Nr 5-3/74-72/15. 

 
PUNKT  4 

Opiniowanie projektu uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2015 rok  -  druk nr 121 
 
Sprawa: BRMG-S.0006.121.2014 -  - Oryginał projektu uchwały  stanowi załącznik do  
protokołu  z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia  26 lutego 2015 r.  
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Pani Jolanta Ostaszewska  -  Dyrektor Wydziału  Budżetu Miasta i Podatków  
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 121 - zgodnie z 
uzasadnieniem do uchwały.   
 

Anna Wirska – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję  bardzo. Nie ma głosów w  dyskusji, przechodzimy do głosowania.  
 
Z uwagi na  brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku 
nr 121,  w zakresie działania Komisji. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji  
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego  RMG  - 4 głosami za , przy 1 głosie  wstrzymującym 
się i 0 głosach przeciwnych   -  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały w 
zakresie działania Komisji, bez poprawek – zawarty w  druku nr  121. 
- Opinia  Nr 5-3/75-73/15.  
 

PUNKT  5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg publicznych, stref zamieszkania, stref ruchu i za przechowywanie 
tych pojazdów na koszt właścicieli – druk nr 86 
 

Sprawa: BRMG-S.0006.86.2014 - Oryginał projektu uchwały stanowi załącznik do  
protokołu  z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia  26 lutego 2015 r.  
 

Tadeusz Bukontt -  Dyrektor Wydziału  Bezpieczeństwa i Ochrony Ludności   
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 86 - zgodnie z 
uzasadnieniem do uchwały.   
Powiedział między innymi:  
Rada Miasta co roku ustala stawkę za odholowanie pojazdów. Decyduje o tym ustawa  
prawo o ruchu drogowym - art. 130  w sprawie usuwania pojazdów na koszt właściciela. 
Ministerstwo Finansów podaje stawki maksymalne. My stawki maksymalnej nie 
zastosowaliśmy. Nasza propozycja konsultowana była z Wydziałem Finansów, aby 
pozostawić  stawkę jak w roku poprzednim. Jednym z powodów  jest również to, że w 
czerwcu  br. będziemy przystępowali do przetargu na wyłonienie parkingu, który będzie  
wykonywał te czynności.  
Ministerstwo za usunięcie  samochodu osobowego  do 3,5 tony  zaproponowało 485 złotych 
a my proponujemy 440 zł. Jest to oczywiście dolegliwość dla kierowcy i można to 
traktować jako karę. Jest to dochód miasta, ale my ponosimy  również koszty.  
W roku ubiegłym zmniejszyliśmy stawkę  z 400 zł  do 200 zł  tzw. nieskuteczne holowanie. 
Nieskuteczne  holowanie  - to  jeżeli został wezwany  holownik  a w międzyczasie pojawił 
się kierowca  samochodu przeznaczonego do holowania. Czyli ustała przyczyna, ale po 
stronie Miasta powstał  koszt- holownik wyjechał z  bazy, przyjechał i musi z powrotem 
wrócić.  
    
Bogdan Oleszek – członek Komisji 
Rozumiem, że jak  strażnik  wezwie holownik, to kierowca już płaci.  
 

Tadeusz Bukontt -  Dyrektor Wydziału  Bezpieczeństwa i Ochrony Ludności   
Jak holownik wyjedzie z bazy to obywatel musi za to zapłacić – 200 zł. Holownika nie 
można już odwołać,  bo  jak wyjechał to już ponosi koszty.  
 

Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Dużo było takich interwencji w poprzednim roku.  
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Tadeusz Bukontt -  Dyrektor Wydziału  Bezpieczeństwa i Ochrony Ludności   
Ponad 300. Mamy również sprawy w sądach.  
Właściciel jak odbierze samochód  z parkingu, to musi zapłacić  za holowanie, za dobę 
parkowania. Jak nie odbierze samochodu z parkingu przez  3 miesiące, to przechodzi on na 
własność gminy a my musimy go wycenić, albo dać  go na licytację albo zutylizować.   
Jest jeszcze  art. 50, dotyczący pojazdów, które przechodzą na własność miasta decyzją 
sądu po 6-ciu. 
Mamy dużo takich spraw, ludzie są w więzieniach, właściciele nie żyją, brak 
spadkobierców.   
 

Przemysław Ryś  - członek Komisji 
Kto wtedy płaci za parking za te trzy miesiące.  
 

Tadeusz Bukontt -  Dyrektor Wydziału  Bezpieczeństwa i Ochrony Ludności   
Miasto i dochodzi od tego, kto na końcu będzie właścicielem tego auta.  Płacimy  już  od  
sześciu lat za  malucha – 15  tysięcy złotych. 
Mam upoważnienie Prezydenta do rozkładania tych należności na raty dla osób w trudnej 
sytuacji  materialnej lub  mogę  umorzyć do 5 tysięcy złotych z upoważnienia  Prezydenta. 
Kwota holownika na „pusto” wynika z oferty handlowej, które przedkładają firmy do 
przetargu.    
 

Komisja przeprowadziła krótką,  luźną dyskusję w tym temacie.  
 

Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Czy w tym temacie  są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania.  
 
Z uwagi na  brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku 
nr 122,  w zakresie działania Komisji. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji  
Komisja Samorządu i Ładu Publicznego  RMG  - 3 głosami za, przy 2 głosach 
wstrzymujących się i 0 głosach przeciwnych - pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek – zawarty w  druku nr  86  
- Opinia  Nr 5-3/76-74/15. 
 

PUNKT  6 
Informacja na temat członkostwa Miasta Gdańska w  krajowych i zagranicznych  
związkach i stowarzyszeniach – obowiązki i korzyści z tego wynikające. 
 

Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Poproszę  o przedstawienie tematu. 
 

Helena Chmielowiec  - Dyrektor Kancelarii Prezydenta  
Miasto Gdańsk należy  do 18-tu związków, fundacji i stowarzyszeń, w tym: 
• do 12-tu krajowych, 
• do 6-ciu zagranicznych.   
Obowiązki to płacenie  rocznych składek. Krajowych  płacimy  rocznie  6.851.434,31 zł, 
natomiast za  sześć zagranicznych płacimy  105.719,59 zł, czyli  łącznie płacimy 
6.957.153,90 zł. 
Składki płacone są z budżetu czterech wydziałów Urzędu Miejskiego: Kancelaria 
Prezydenta, Biuro Informatyki, Wydział Gospodarki Komunalnej i Wydział Polityki 
Gospodarczej oraz jednostki  organizacyjne Miasta: Straż Miejska za swoje  uczestnictwo  i 
Centrum Hewelianum. 
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Pozwoliłam sobie tutaj zaprosić przedstawicieli i koordynatorów w poszczególnych  
związkach krajowych i zagranicznych  -  Pani Chmielowiec dokonała  prezentacji. 
 

Anna Wirska – przewodnicząca Komisji 
Czy są pytania? 
 

Przemysław Ryś – członek komisji 
Który związek płaci najwyższą składkę?  
  
Helena Chmielowiec  - Dyrektor Kancelarii Prezydenta  
Gdańska Organizacja Turystyczna 2.057 tys. zł.   
 

Anna Zbierska  - Dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji Miasta  
Nie jest to typowe  stowarzyszenie, do którego się należy, bo inicjatorem i fundamentem 
GOT jest Miasto. Stowarzyszenie zrzesza  również podmioty komercyjne. 
Struktura  działania  w  zakresie turystyki wygląda  następująco: Jest Polska Organizacja 
Turystyczna przy Ministerstwie  Gospodarki, potem są regionalne  organizacje  turystyczne 
oraz  lokalne,  w tym przypadku Gdańska Organizacja Turystyczna.    
GOT ma bardzo szeroki zakres działania, przede wszystkim prowadzi informację 
turystyczną w mieście w kilku punktach. Prowadzą również biuro, którego  celem jest 
ściąganie do Gdańska  konferencji i kongresów. Jest to bardzo poważna gałąź  gospodarki 
turystycznej, zwłaszcza poza sezonem turystycznym. W mniejszym stopniu zajmują się  
promocją, ale tworzy platformę pomiędzy miastem a branżami turystycznymi.  
 

Przemysław Ryś – członek komisji 
Czy z Targami Gdańskimi też współpracujecie? 
 

Anna Zbierska  - Dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji Miasta  
Obiekty konferencyjne to znacznie szersze pojęcie niż tylko Targi, dlatego, że są to  
również hotele, rozmaite  spółki przy  dużych obiektach  jak Ergo Arena, PGE Arena. Jest 
to bardzo szerokie spectrum, ale również typowy biznes prywatny. Chodzi przede 
wszystkim o to, aby jak najwięcej wydarzeń odbywało się w Gdańsku. Bardzo  dynamicznie 
w  Gdańsku  rozwija się turystyka indywidualna.  
 
Helena Chmielowiec  - Dyrektor Kancelarii Prezydenta  
Może dla przeciwwagi powiem, że należymy do Związku Miast Bałtyckich, gdzie nie płacimy 
składki a mamy  kontakt z  160  miastami,  prowadzimy ich stronę internetową. Nie 
płacimy składki dlatego, iż Gdańsk prowadzi sekretariat tego Związku, który znajduje się w  
strukturach Kancelarii Prezydenta, a  mieści  się w siedzibie Rady Miasta Gdańska. Pełni on 
rolę  koordynatora,  a Gdańsk jest wymieniony we wszystkich materiałach promocyjnych, 
przy wszystkich komisjach, przy wszystkich  przedsięwzięciach.  
Niewielką składkę  bo 1.750 zł płaci Centrum Hevelianum, które  dzięki  tej składce ma  
dostęp do  wszystkich interaktywnych programów. Oprócz wielkiej promocji, gdzie Miasto 
jest wymieniane, tak jak przy wszystkich zjazdach Nowej Hanzy, robimy wspólne 
wydarzenia. Za  udział w  międzynarodowym   związku Nowej Hanzy płacimy  50 Euro, czyli 
275 zł rocznie. Jak widać są to  kwoty symboliczne  a promocja wielka.    
 

Anna Zbierska  - Dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji Miasta  
Informacja turystyczna  to jest informacja publiczna i miasto musi  to finansować.   
 

Helena Chmielowiec - Dyrektor Kancelarii Prezydenta przekazała Komisji wykaz  
wszystkich związków, stowarzyszeń składek oraz osobami będącymi przedstawicielami 
Miasta Gdańska.    
Organizujemy wiele projektów, jak np. Stowarzyszenie Żuławy projekt 
przeciwpowodziowy. 
Przedstawiciele  największych miast  biorą udział w komisji wspólnej rządu i samorządu i  
realnie  swoją opinią wpływają na ustawy, które są im przedkładane. Duży udział mieli w 
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karcie  niepełnosprawnych, która miała  przestać działać w listopadzie  ubiegłego  roku, a 
termin został przedłużony do czerwca 2015 roku. 
Do 15  marca  wszystkie związki i stowarzyszenia prześlą sprawozdania a  do  30 marca 
powinni być gotowe bardziej szczegółowe  informacje nt. korzyści dla miasta i wówczas 
będę mogła to Państwu przesłać.   
 
Jolanta Murawska – Kancelaria Prezydenta   
Odnośnie Nowej Hanzy to chciałam powiedzieć, że w 2024 roku Gdańsk będzie 
organizatorem kolejnego zjazdu Hanzy, już  pięć lat wcześniej tworzona jest grupa  
robocza, bo jest  to wydarzenie bardzo ważne. 
 
Anna Wirska  - Przewodnicząca Komisji  
Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Dziękuję. Przechodzimy  do kolejnego punktu porządku. 
 
  
 

PUNKT  7 
Przyjęcie  projektu uchwały  w sprawie: 

1) powołania przedstawiciela Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Gmin 
Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk, 

2) powołania przedstawiciela Gminy Miasta Gdańska w Stowarzyszeniu Żuławy 
3) powołania delegata Miasta Gdańska do Zgromadzenia Ogólnego  Związku 

Miast Polskich, 
4) powołania delegata Miasta Gdańska do stowarzyszenia Związek Miast i Gmin 

Morskich  
 
Anna Wirska  - Przewodnicząca Komisji  
Otrzymaliście Państwo  4-ry  przygotowane  projekty  uchwał, których Komisja Samorządu i 
Ładu Publicznego będzie wnioskodawcą. Jeśli nie ma pytań, to przystępujemy  do  
głosowania:  
 
1) Kto z Państwa  radnych jest przyjęciem projektu uchwały  w sprawie powołania 

delegata Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Związek Miast i Gmin Morskich.  Proponuje 
się powołać Pana Andrzeja Bojanowskiego  
• Za  5 głosów, jednogłośnie  (druk nr 168) 

 
2) Kto z Państwa  radnych jest przyjęciem projektu uchwały  w sprawie powołania 

przedstawiciela Miasta gdańska w Stowarzyszeniu Gmin Rzeczypospolitej Polskiej 
Euroregion Bałtyk. Proponuje się  powołać pana Andrzeja Bojanowskiego.  
• Za  5 głosów, jednogłośnie  (druk nr 167) 

 
3) Kto z Państwa  radnych jest przyjęciem projektu uchwały w sprawie powołania 

przedstawiciela Miasta Gdańska do Stowarzyszenia Żuławy. Proponuje się polować Pana 
Piotra Grzelaka.  
• Za  5 głosów, jednogłośnie  (druk nr 166) 

  
4) Kto z Państwa  radnych jest przyjęciem projektu uchwały w sprawie powołania 

delegata Miasta Gdańska do Zgromadzenia ogólnego Związku Miast Polskich. Proponuje 
się powołać pana Piotra Kowalczuka.   
• Za  5 głosów, jednogłośnie  (druk nr 165) 
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PUNKT   8 
Zapoznanie  się i omówienie  uchwały  Nr XI/33/14 Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska z 
dnia 16 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia propozycji zmian w statucie Młodzieżowej 
Rady Miasta Gdańska. 
 

Anna Wirska  - Przewodnicząca Komisji  
Proszę przedstawiciela Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska o zabranie  głosu w tej sprawie.   
 

Szymon Krawczuk  - przewodniczący Młodzieżowej RMG omówił propozycje zmian w 
statucie  Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska.  
Propozycje  zmian zawarte są w załączniku nr 4 do niniejszego protokołu  - Uchwała Nr 
XI/33/14  Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska  z dnia 16 grudnia 2014 roku.  
 

Propozycje zmian dotyczą  zapisów  w: 
• § 6 ust. 1.  
• § 9 ust. 7.   
• § 21  nowe brzmienie  ust. 2.  W obecnym  statucie  jest  zapis, że  mandat radnego  

wygasa między innymi na skutek ukończenia szkoły ponadgimnazjalnej, a  
wnioskodawca  proponuje zastąpić ten zapis „na skutek utracenia statusu ucznia”. 
Pozwoli to być  radnym  do czasu, kiedy  są uczniami w świetle  innych przepisów 
(do końca sierpnia). O takie  zapisy  postulowała również poprzednia kadencja. 

• § 28 ust. 3-8. Zdaniem wnioskodawców, powinny to być powszechne i równe wybory 
w szkole przeprowadzone przez samorząd uczniowski. 

• § 31 ust. 5 . Zmiana nazwy Wydziału Urzędu Miejskiego.   
1) § 33 - dodanie nowego ust. 2. Komisja negatywnie odniosła się do propozycji zapisu 

Jest przeciwna, aby członkowie Komisji Wyborczej  wchodzili w skład Komisji 
Skrutacyjnej. W statucie nie są określone  zadania  Komisji Wyborczej, co zdaniem 
Komisji jest błędem.  W statucie za  dużo  używa się sformułowania „może”. Zapisy  
winny być  jednoznaczne.  
• § 34 - dodanie nowego ust. 2,  
• § 35 – dodanie nowego ust. 2 
• dodania nowego  Rozdziału 6 Budżet Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska - § 36 i § 

37.  
Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG , powiedział między innymi, że: 
Proponowany zapis jest praktycznie przeniesiony ze statutu Rad Dzielnic dostosowany na 
potrzeby Młodzieżowej Rady. Wstępnie dyskutowaliśmy, że mogłoby tak być, ale  
ostatecznie te kwestie miały być ustalone z Panią skarbnik – jak by to wyglądało, i który 
Wydział Urzędu  by nas  obsługiwał. Nawet  5 tysięcy złotych w skali roku diametralnie by 
zmieniło  naszą sytuację.  
 

Przemysław Ryś – członek komisji 
A jak ta  kwestia jest rozwiązana  w innych miastach.  
 

Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Różnie, niektóre mają  a  niektóre nie mają. W Warszawie mają    
 

Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji 
A w Łodzi? 
 

Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Mieli, ale im zabrali, ale nie wiem dlaczego.  
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Przemysław Ryś – członek komisji 
A na co  przeznaczone miałyby być te środki?  
 

Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Na organizację przedsięwzięć Młodzieżowej Rady  zgodnie z jej celami statutowymi, w tym 
w szczególności na organizację wydarzeń kulturalnych, konkursów, zawodów sportowych, 
akcji dobroczynnych, kampanii i warsztatów skierowanych do młodzieży, funduszy 
reprezentacyjnych, promocję działań rady oraz udział Młodzieżowej Rady w polskich i 
międzynarodowych spotkaniach organizacji młodzieżowych.  
Jak jechaliśmy na Hanzę, to za nas płacił Wydział Edukacji. 
 
Przemysław Ryś – członek komisji 
Czyli są pieniądze dla Młodzieżowej Rady.  
 
 Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Chcielibyśmy, aby Młodzieżowa  Rada miała swój oddzielny budżet. W tej  chwili  w żadnej 
jednostce miasta nie są przeznaczone  pieniądze na nasze utrzymanie. Jeśli coś się dzieje, 
to Pan Dyrektor Biura Rady ma to, co mu zostanie.   
 
Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji 
Nie mamy tego w budżecie, bo nie ma tytułu. Nawet gdyby chciał coś sfinansować, to nie 
ma jak dać. Problem  to  nie  gdzie jest, tylko czy  jest taki budżet.  
 
Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Dzisiaj tak naprawdę nie ma. Jak jechaliśmy na Hanzę, to  Wydział Edukacji na prośbę 
Referatu Spraw Zagranicznych zapłacił za nasz udział.  
 
Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji 
Czy macie  orientację o jakiej  kwocie  rozmawiamy? 
 
Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Ciężkie  są takie przymiarki, bo nigdy tego nie robiliśmy. Powinniśmy  spotkać się z kimś z 
Urzędu Miasta, kto się tym zajmuje, aby nam pomógł w zrobieniu takiej prognozy. Na 
początku dobrze byłoby dać nam jakąś małą sumkę, abyśmy  nauczyli się z nią obchodzić, 
bo na  pewno są jakieś prawne wymagania. 
    
Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji 
To nie mogłoby być tak, że sami  rządzicie  tymi pieniędzmi. Powinno być podobnie jak w 
Radach Dzielnic.  
 
Przemysław Ryś -   członek Komisji 
Ale, żeby wiedzieli, gdzie konkretnie po te pieniądze powinni się zgłaszać. Np. do 
Dyrektora BRMG, który miałby  pulę w budżecie przeznaczoną dla Młodzieżowej Rady.  
 
Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Największe  kontrowersje  budzi to, że ktoś kiedyś próbował mieć Młodzieżową  Radę, 
która w związku ze swoją działalnością rodzi jakieś  tam niewielkie obciążenia finansowe, 
a nikt nie przewidział,  żeby  to z czegoś pokryć.   
 
Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji 
Koszty pokrywamy.  
 
Anna Wirska  - przewodnicząca Komisji 
Dziękuje  bardzo za przedstawienie  propozycji projektu zmian Statutu Młodzieżowej Rady 
Miasta Gdańska.  
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Czy są jeszcze  pytania ze strony radnych? Nie ma.  W związku z  czym przechodzimy  do 
kolejnego punktu porządku.  
 
 
Komisja po omówieniu  punktu 9  dzisiejszego porządku  powróciła  do  tematu zmian w 
Statucie  Młodzieżowej Rady Miasta Gdańska  
 
Anna Wirska  - przewodnicząca Komisji 
Podsumujmy   naszą  dyskusję  w sprawie  zmian w statucie. 
Proponuje, aby  przedstawiony  nam tekst Statutu MRMG przekazać   do Sekretarz  Miasta  
z prośbą o wyrażenie stanowiska do proponowanych zmian.  
     
Szymon Krawczuk – przewodniczący Młodzieżowej RMG 
Sugerowaliście Państwo  zmiany dwóch punktów. Mamy sesję  w przyszłym  tygodniu  to  
doprecyzujemy  te  dwa  zapisy. 
 

 

PUNKT  9 
Wytypowanie  przedstawiciela Rady Miasta Gdańska do udziału  w pracach Miejskiej 
Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. 
 

Anna Wirska – Przewodnicząca  Komisji  
Wpłynęło pismo Zarządu Dróg i Zieleni o wytypowanie  radnego do reprezentowania Rady  
Miasta Gdańska i uczestniczenia w Miejskiej Radzie Bezpieczeństwa  Ruchu Drogowego na 
lata 2015 – 2020. 
 W tej sprawie wpłynęło do mnie pismo radnej Anny Kołakowskiej  o treści: „ Zgłaszam 
swoją kandydaturę jako przedstawiciela Rady Miasta Gdańska w  Radzie Bezpieczeństwa  
Ruchu Drogowego”  
Z sali padła  kandydatura  radnej Beaty Jankowiak, która  wyraziła  zgodę.  
 
W związku  z  tym, że są dwie kandydatury, to  musimy je przegłosować.  Proponuję  
alfabetycznie - czyli najpierw głosujemy kandydaturę radnej Beaty Jankowiak a następnie 
radnej Anny Kołakowskiej.  
1. Kto z Państwa  Radnych jest za wytypowaniem Radnej Beaty Jankowiak na 

przedstawiciela Rady Miasta Gdańska w Miejskiej Radzie Bezpieczeństwa  Ruchu 
Drogowego? 

• za -  4 głosy,  
• kto jest przeciw  - 0 głosów, 
• kto się wstrzymał  - 1 głos.  

 
2. Kto z Państwa  Radnych jest za wytypowaniem Radnej Anny Kołakowskiej na 

przedstawiciela Rady Miasta Gdańska w Miejskiej Radzie Bezpieczeństwa  Ruchu 
Drogowego? 
• za -  1 głos,  
• kto jest przeciw  - 3 głosy, 
• kto się wstrzymał  - 1 głos.  

 
W wyniku powyższego  głosowania Komisja Samorządu i Ładu Publicznego  deleguje  
Radną Beatę Jankowiak  do reprezentowania Rady Miasta Gdańska w Miejskiej 
Radzie Bezpieczeństwa  Ruchu Drogowego w Gdańsku.  
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PUNKT  10 
Sprawy bieżące, wolne  wnioski,  korespondencja.  
 

Anna Wirska – Przewodnicząca  Komisji  
Otrzymaliście Państwo  drogę e-mailową korespondencję jaka wpłynęła  do Komisji, tj.  
1. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2014. Czy ktoś  z 

Państwa  chce  zabrać  głos w tej  sprawie. Nie widzę. Decyzja  Komisji:  Pismo a/a. 
 

2. Rada dzielnicy Brętowo  -  wydruk z prowadzonej  e-mailowej korespondencji pomiędzy 
przewodniczącym Zarządu Dzielnicy Brętowo a zastępcą przewodniczącego Zarządu 
Dzielnicy. Decyzja  Komisji – pismo do wiadomości i a/a. 

 

3. Pismo Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Piecki – Migowo z dnia 11 lutego 2015r.  
dotyczące  blokowania strony internetowej Dzielnicy Piecki Migowo. Przewodniczący  
prosi o spowodowanie uruchomienia tej strony, gdyż jest ona opłacona do końca 2015r. 
ze środków budżetu Rady Dzielnicy Piecki – Migowo.  
Komisja  po krótkiej luźnej wymianie zdań, uważa, że strona powinna  funkcjonować i 
zdecydowała, że rozezna  sprawę.  
Ostatecznie po interwencji Dyrektora Biura Rady Miasta Gdańska strona została  
uruchomiona  o czym e-mailem poinformował 5 marca 2015r. Przewodniczący Zarządu 
Rady Dzielnicy Florian Wojciechowski.  

 
Więcej głosów nie było, po czym Przewodnicząca stwierdziła  wyczerpanie porządku  obrad 
i zamknęła posiedzenie. 
 
 Posiedzenie zakończono  godz. 18,00.  
 
 
                                                                          Przewodnicząca Komisji 
                                                                        Samorządu i Ładu Publicznego 
 
                                                                                 Anna Wirska  
 
Protokół sporządziła: 
 
Bogusława Pieklik 
Biuro Rady Miasta Gdańska  

 
 

 


